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1. Prosjektet med lysløype rundt Almannamyr i Skudeneshavn har iflg. Skudenesnytt nok en 
gang er stoppet opp.  
Dette pga. at kommunen har måttet prioritere andre arbeidsoppgaver. 
Denne turstien har vært planlagt i mange år og ekstra midler har blitt satt av i budsjettet. 
Hva vil ordfører gjøre for at arbeidet med denne etterlengtede turstien kommer i gang igjen? 
 
2. Det blomstrer og gror langs den flotte kysten vår i Karmøy. Flere blomsterarter er sjeldne, og 
er derfor rødlistet.  
Deriblant Purpurmarihånd som finnes bl.a. på Syre. 
Mange er ikke klar over at disse er fredet. Det er heller ikke mange som vet hvordan de ser ut.  
Vil ordfører ta initiativ til at det blir satt opp skilt med et bilde rundt i områdene hvor disse 
vokser? 
 
På vegne av Karmøylista 
Susan Borg


